
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ RADY RUV 

29. listopadu 2022 

 

Přítomní (bez titulů): R. Wildová, K. Gondková, M. Houser, A. Krejčová, L. Lábus, M. Marková,  

P. Michálek, I. Radok Žádná, J. Vybíral, P. Bilík, M. Topolčanská, J. Hančil 

Nepřítomní (bez titulů):  

M. Němeček, T. Vaněk  

I. Armutidisová – nepřítomna z důvodu pochybení ze strany M. Markové – pozvánka byla odeslána na 
chybnou emailovou adresu. 

 

Program: 

Program jednání: 

1. Úvodní slovo  

2. Prezentace – Evaluace RUV – Mgr. Petr Bilík, Ph.D. 

3. Schválení harmonogramu sběru 2022/2023 

4. Projednání zadání Analýzy sběru dat za rok 2021 

5. Projednání vzniku nového podsegmentu Audiovize 

6. Různé  

Ad 1 

Paní náměstkyně Radka Wildová přivítala členy Rady RUV a předala slovo Karolíně Gondkové, která 

všechny přítomné seznámila s programem jednání 

Ad 2 

Mgr. Petr Bilík, Ph.D. prezentoval provedenou evaluaci RUV. Prezentace byla rozeslána členům Rady 

RUV a také je přílohu zápisu. 

Ad 3 

V rámci projednání harmonogramu byl nastaven mechanismus schvalování změn ze strany Rady RUV, 

a to tak, že změny budou schvalovány 2x ročně, a to při jednání Rady RUV.   

Hlasování: harmonogram byl konsenzuálně schválen 

Harmonogram je přílohou zápisu. 

 



Ad 4 

Zadání analýzy bylo schváleno.  

 

Ad 5 

Návrh na vznik nového podsegmentu byl projednán a Rada RUV se usnesla, že jsou nutná další 

doplnění ze strany segmentu Audiovize. Zejména zdůvodnění potřeby vzniku podsegmentu. Rada 

projedná, a případně schválí, vznik nového podsegmentu na svém jednání v červnu 2023.  

Ad 6 

Proběhla diskuse k navrženým úpravám v Metodice segmentu Architektura – změny byly schváleny. 

Proběhla diskuse k navrženým změnám v Manuálu segmentu Hudba. Změny schváleny nebyly. Je 

nutné doplnění ze strany segmentu. Doplněný Manuál včetně zdůvodnění bude rozeslán členům Rady 

RUV ke schválení per rollam.  

 

Zapsala: Marcela Marková 

 


